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PROCES.VERBAL

Incheiat astazi 28.06.2018

Sedinta ordinara a Consiliului Local Malureni a fost organizata in baza Dispozitiei
Primarului nr.3Z5/27 .06.2018 impreuna cu ordinea de zi si convocatorul pe care acestia l-
au semnat.

La sedinta sunt prezenti din partea deliberativului un numar de 13 membri ai

consiliului, iar din partea executivului participa dl. Viceprimar si secretarul comunei. Este
prezent si domnul Baluta Vasile cetatean al satului Malureni si doamna Daragiu Elena din
catunul Badiceni.

Secretarul, da citire la invitatia presedintelui de sedinta procesului-verbal al sedintei
ordinare anterioare, proces-verbal ce este adoptat in unanimitate de catre d-nii. consilieri.

Se trece la discutarea problemelor de pe ordinea de zi :

Punctr:l 1pe ordinea de zi prezinta Proiectul de hotarare privind alegerea unui
presedinte de sedinta pe lunile iunie, iulie august 2018, Este propusa de catre domnul
consilier Alexandru Constantin, doamna consilier Manea Valerica. Proiectul a primit avizul
Comisiei pentru administratie publica locala, juridica, apararea ordinii si linistii
publice, a drepturilor cetatenilor nr. 5740/20.06.2018. Se supune la vot si se adopta cu

12 voturi ,,pentru" si o,,abtinere" (Bucalie Florian), devenind Hotararea nr.44.

Punctul 2 pe ordinea este Proiectul de hotarare privind modalitatea de administrare a
serviciului de alimentare cu apa din comuna Malureni, prin delegarea de gestiune catre un
operator specializat. Proiectul initiat de catre domnul viceprimar, a primit avizul favorabil al

Comisiei pentru programe de dezvoltare economico-sociala, bugqt, finante,
administrarea domeniului public si privat al comunei, gospodarire comunala,
protectia mediului, urbanism si amenaiarea teritoriului N. 5740/27.06.2018. Se

supune la vot si se adopta cu 12 voturi ,,pentru" si o ,,abtinere" (Bucalie Florian), devenind
HotaraJea nr. 45.

DIVERSE:
I se da cuvantul domnului Baluta Vasile, care aduce Ia cunostinta consiliului

nemultumirile sale privind fondul funciar, precizand faptul ca sunt in satul Malureni peste

160 de persoane care nu au fost puse in posesie cu teren cu vegetatie forestiera, pana la
acest moment. Contesta adresele prin care Primaria Malureni ia raspuns in mod oficial,
considerand ca sunt eronate si nu sunt respectate legile fondului funciar.

Domnul primar, precum si doamna consilier Tudorache Antoneta incearca sa ii
explice faptul ca in cadrul reconstituirii dreptului de proprietate pe Legea nr.247 /2005,
cererile au fost analizate, acestea fiind respinse de catre CLFF si respectiv CJFF doar
cetatenilor ale caror solicitari au fost documentate doar cu declaratii de martori sau alte
acte primare anterioare ahului 1945, fara a prezenta dovada continuitatii proprietatii pana
in pririoada in care padurile au fost preluate de catre stat. Petentii s-au indreptat catre
instanta de judecata, aceasta fiind in masura in baza acestor inscrisuri sa le reconstituie sau

nu dreptul de proprietate.
I se da cuvantul doamnei Daragiu Elena, care intreaba daca a fost discutata situatia

drumurilor dupa inundatii, precizand ca cetatenii din catunul Pacestesti au ramas sinistrati.
Aduce in atentia consiliului, faptul ca nu sunt santurile decolmafate pe portiunea de drum
afectata de inundatii, iar masina domnului Ionescu Nicolae este situata pe drumul comunal.



. Domnur viceprimar, precizeaza ca a intervenit cu burdoexcavatorur din dotare, aoecormatat santurire pe acer sector de drum, i"r;;;:;;. ca in fata proprietatii fiecarecetatean are obligatia de a-si. intretine ri d";"h;; .;iu.itu, si a drumului din dreDtulproprietatii, in acest sens, vor fi transmisein;tiirir.i *1", ,rnpf,*,i.

,.,,,,olili"il?liXTi,1;i:,ililJ;3|litr#il:"' * raspuns Ia soricitarea acestuia un raport
Este prezentata doamner consirier Tudorache Antoneta situatia lunii mai 201g

:."J'T:,'.il}:Xtrfiill,T'l'J::,i,ffnciare de 'i'i"' '"'i'ip"'um si activitatire .;[;#;;
Nemaiifind alte discutii, presedinte de sedinta multumeste consilierilor pentru
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Doamna consilier Tudorache
realizarea lucrarilor, sa fie efectuate
acestora.

PRESEDTNTE oe gfolNra,
Manea Valdrica

Antoneta, specifica ca ar trebui urmat un plan incand timpul permite si sa existe ,n ,rp.ruugi"to. ;i

c. Ir.


